
Barbara Grygorcewicz 

Radna rady miejskiej

Koszalin 27.10.2022.

Interpelacja radnej

Interpelacja dotyczy remontu ul. Partyzantów. Stan tej ulicy jest bardzo zły a ruch samochodowy

zwiększa się z roku na rok, tworzą się nawet korki. Są tam usytuowane zakłady pracy oraz budynki 
mieszkalne, których użytkownicy przemieszczają się samochodami. Ostatnio jest to również ulica 
przelotowa. Zarówno Rada Osiedla Jedliny jak i ja wnioskowaliśmy o przebudowę ul. Partyzantów,

a Pan Prezydent obiecał, że zajmie się tym tematem. Od tego czasu minęło K.li^t i stan ulicy 

pogarsza się.

Interpeluję do Pana Prezydenta o jak najszybsze zajęcie się ul. Partyzantów i przywrócenie jej do 
stanu bezpieczeństwa dla użytkowników.

Barbara Grygorcewicz
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Treść interpelacji z opisem stanu faktycznego i wynikających z niego pytań:
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